
 

Referat SK Enduro møde 24-04-23 

Deltagere: Claus Beyer, Dan Uno, Johnny Guldhammer 
Referent: Lukas Winther 

1 Talent og elite 

• Der er kommet en generel gennemgang af den nuværende elitesatsning for Enduro. 

• Der skal fortsat arbejdes med tiltag for at finde flere talenter. Her kunne flere breddetræninger 

mellem eliten og unge kørere være vejen frem. Dertil at nogle af elitekørerne står for træningen. 

 

2 Breddetræninger 

• SK skal til næste møde tænker over økonomien til årets breddetræninger. 

 

3 Økonomi 

• Økonomien ser ud til at blive udfordret i 2023, da deltagelsen ved bl.a. DMU’s 

Repræsentantskabsmøde har medført betydelige udgifter i SK Enduros forholdsvis lille budget. Så 

forventningerne til resten af året skal justeres derefter. 

 

4 Løbskalender 

• Der er lavet ændringer i datoerne for breddetræningerne og DM-afdelingerne. Det er ærgerligt, og 

nogle er også utilfredse med det. Men der er trods alt også forståelse for, at man må indrette sig 

efter, hvornår øvelsesterrænerne kan lejes af Forsvaret. 

• Fremadrettet bør SK nok afsætte mere betænkningstid, inden man rykker en løbsaktivitet for at 

være sikker, om man kan fastholde datoen eller finde den bedst mulige erstatningsdato.  

 

5 Strategiarbejdet  

• SK arbejder videre med de planlagte tiltag og disse tilpasses, så de løfter sporten og klubberne mest 

muligt jf. DMU’s overordnede strategi. 

 

6 Cross Country reklame 

• Der skal laves reklame for cross country serien på klubbernes og DMU’s facebook, DMU’s 

hjemmeside og lægges i MX løbskalenderen.   

• Dertil skal tillægsreglementet til serien laves. 

 

7 Næste møde 

• Mandag d. 29/5 


